
Pytanie:   
 
 
Czy nasza gmina ma plany budowy dróg wewnętrznych, np. Wilkanowo, ul. Kościelna- 
nawierzchnia asfaltowa z właściwą podbudową oraz czy zapowiadane środki unijne, czyli KPO 
przewidują pomoc w budowie takich dróg w małych gminach. Jeśli tak, to czy nasza gmina ma 
zamiar korzystać z tych środków, czy ktoś się już tym zajmuje? 

 
 
                                                                                                              Izabela Sklorz  
 

 
Odpowiedź: 

Szanowna Pani, 
 
Informuję, że Gmina na bieżąco śledzi ogłoszenia naborów wniosków na wszelkie rodzaje 
inwestycji, w tym też drogowe, osobiście oraz przy wsparciu firm profesjonalnie zajmujących się 
pozyskiwaniem środków zewnętrznych ze środków unijnych czy m.in z KPO.  
Drogi wewnętrzne najprawdopodobniej nie będę wykluczone z programów ze środków krajowych, 
unijnych czy KPO jak do tej pory. Natomiast na dzień dzisiejszy nie znamy żadnych szczegółów co 
do KPO.  
 
 
 
 
 
 

                                                                                     Z poważaniem  
                                                                                                            Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


